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Growth Moments on the Pitch2026 New Year New Term

New Venue, New Energy Giving Back Through Sport



Happy New Year 2026 from ASA
ASA 新年祝福
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As we step into 2026, ASA would like to send our warmest New Year
wishes to all our players and families! We wish you a year filled with
good health, happiness, and continued growth both on and off the
pitch.
Let’s create more unforgettable memories together!

在 2026 年伊始，ASA 向所有學員及家人送上最真摯的新年祝福！
祝大家新一年身體健康、每天開心，在球場內外都能持續成長、收穫快樂。
讓我們一起創造更多難忘的回憶！

Term 2 Now Open For Registration (Jan–Mar)
Term 2 正式開啟（1–3 月）
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With the new year underway, ASA Term 2 (Jan–Mar 2026) is officially
open! To encourage continued participation and multi-sport
development, we are offering special term promotions, including:
👨‍👩‍👧‍👦Sibling sign-up discounts
🧾Discounts for enrolling in two programmes within the same term

Whether you are continuing your journey with us or joining ASA for the
first time, we look forward to training together this term ⚽🏀

隨著新年的到來，ASA 2026 Term 2 課程正式啟動！
為鼓勵學員持續訓練並嘗試不同運動，我們亦推出學期優惠：
👨‍👩‍👧‍👦兄弟姐妹報名優惠
🧾單一學期報讀兩個課程（同一或不同運動）可享優惠

無論是舊隊員繼續參與，還是新學員首次加入，ASA 都歡迎你一起展開新學期的訓
練旅程 ⚽🏀



January was full of excitement on the pitch!

ASA U12 & U14 players took part in the HKJFL Boxing Day Festival of Football,

gaining valuable match experience in a competitive and festive environment.

Our U14/U15 Squad played their first match of 2026, showcasing great

teamwork, determination, and strong performances 💪

1 月的球場依然充滿熱情與歡呼聲！

ASA U12 及 U14 球員參與了 HKJFL Boxing Day Festival of Football，在節日氛圍中

體驗高水平比賽，展現專注、拼搏與團隊精神。

U14 / U15 Squad 完成了 2026 年的首場比賽，孩子們在場上的努力、配合與進球，為

新一年打下精彩開局 💪

Matches & Game Recap
比賽與實戰時刻
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A big thank you to our parents for capturing and sharing the special
moments on the pitch, and for your continued support and trust 💙❤️
These moments truly reflect the hard work, joy, and progress of our players.

衷心感謝家長們用鏡頭與掌聲記錄孩子們在球場上的專注與快樂，也感謝大家一直以
來的支持與信任 💙❤️ 這些瞬間，正是努力訓練與持續成長的最佳見證。



Starting in January, our Wednesday soccer classes now have a newly added
training location:
📍 South China Athletic Association
The new venue offers more training options and fresh energy, helping players
challenge themselves and continue growing.

由 1 月起，周三足球課程新增了訓練場地：
📍 South China Athletic Association（南華體育會）
新場地為學員帶來更多訓練選擇與活力，讓大家在不同環境中挑戰自我、持續成長。

New Training Location, Fresh Energy
新訓練場地 · 新能量
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On 31 January, ASA invited to participate in the annual charity

event“Heep Hong Charity Sports Day 2025/26” at the South China

Athletic Association.

We organised some fun football games for the children and prepared

souvenirs, creating a joyful and safe sporting experience for the kids ⚽

Additionally, our ASA basketball players became one of the volunteers at

the event, assisting our coaches with activities and contributing to the

community 💪❤️

1 月 31 日，ASA 受邀參加年度慈善活動「協康慈善運動日 2025/26」在南華體育

會。

我們為參與活動的孩子們安排了足球遊戲，並送上紀念品，讓大家在輕鬆、安全

的氛圍中享受運動樂趣 ⚽ 此外,  ASA 籃球隊學員亦協助現場安排，親身支持慈

善，回饋社會 💪❤️

Community & Charity Highlights
社區與慈善
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TALK TO US
21/B, Lockhart Center, 301-307 Lockhart Road
Wan Chai, Hong Kong

+852 3998 4042

info@adventuresportsacademy.com
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Adventure Sports Academy Limited

ASA Channel

+852 9889 5102 

你的段落文字

你的段落文字

mailto:info@adventuresportsacademy.com

